
Mali sladkorni bolniki v
Preserju

V preserski osnovni šoli so se prvo junijsko soboto
zbrali mladostniki diabetiki in njihovi starši iz vse naše
republike. Srečanja, ki jih pripravljajo v okviru dela
kluba staršev mladostnikov diabetikov so že tradicional-
na. Okrog 140 mladim sladkornim bolnikom, sta dr.
Ljubica Brus in prof. dr. Leo Matajc pripravila dve
predavanji, ki sta pravzaprav zadevali predvsem možno-
sti športnega udejstvovanja mladih, ki imajo sladkorno
bolezen.

Oba zdravnika sta povedala, da število mladostnikov
diabetikov stahh do 18 let iz leta v leto narašča. V naši
republiki je zdaj že od 200 do 250 mladih sladkornih
bolnikov.

Čeprav tako medicina kot tudi prehrambna industrija
pripomoreta mladim živeti s svojo boleznijo, še vedno
ostaja nespremenjeno, da ti mladi ljudje nikjer in nikoli
ne smejo ostajati sami, da mora vedno zanje nekdo
skrbeti in biti ob njih, tako doma kot tudi drugod.
Zanimivo je, da se šole, kjer so ti bolniki, različno
odzivajo. Ponekod odgovarjajo, da jih to pač nič ne
hriga, večinoma pa so pedagoški delavci zelo zainteresi-
rani za to, da bi o bolezni in vsem, kar morajo vedeti, da
bi lahko pomagali svojim dijakom ali cicibanom v VVO,
zvedeli čim več. V pripravi je že priročnik za pedagoške
delavce, izobražjjjejo pa se lahko tudi preko seminarjev.

Dr. Brusova je udeležencem sobotnega srečanja pred-
stavila počitniško kolonijo v Kraljevici, odpirajo pa se
nove možnosti za novi objekt v Šiljevici, kjer je okolje
čistejše in primernejše.

Mladi sladkorni bolniki imajo tudi svoje glasilo, ki
nekaj časa zaradi pomanjkanja denarja ni moglo izhajati,
sedaj pa je na pomoč priskoiila Papirnica Vevče, ki je
omogoiila ponovno izhajanje glasila.

Mladi bolniki so se v Preserju prav gotovo dobro
počutiii. Po kosilu in predavanju je bil v načrtu izlet na
Sveto Ano. igranje koSarke in nogometa in Se kaj, kar bi
udeleženci radi počeli. In verjeno so se razšli z željo, da
bi se v tem lepem delu naše občine ie kdaj dobili in
morda takrat izvedeli ie kaj spodbudnega.


